

KARAR SAYISI: Ü(K-I)1617-2026

KIBRIS TÜRK SOSYAL SİGORTALAR YASASI UYARINCA GÜNLÜK KAZANÇLARIN
ALT VE ÜST SINIRININ VE GELİR BASAMAKLARININ YENİDEN SAPTANMASI(Önerge No:1686/2026)
(Ç.S.G.B.)

Bakanlar Kurulu, önergede belirtilenler ışığında, 16/1976 sayılı Kıbrıs Türk Sosyal Sigortalar Yasası'nın 87'nci maddesi, 87'nci maddesinin (2)'nci fıkrası ve 88'inci maddesi uyarınca, günlük kazançların alt ve üst sınırları ile gelir basamakları tablosunu içeren ekteki karar tasarısının 1.7.2026 tarihinden itibaren uygulanmak üzere onaylanmasına ve Resmi Gazete'de yayımlanmasına karar verdi.

29.7.2026

SOSYAL SİGORTALAR YASASI
GELİR BASAMAKLARI

Basamaklar	1/01/2026 Tarihinden İtibaren Uygulanmakta olan GELİR BASAMAKLARI	1/07/2026 Tarihinden İtibaren Uygulanacak yeni GELİR BASAMAKLARI
1	60,618	70,893
2	79,933	93,482
3	87,967	102,878
4	94,474	110,488
5	102,156	119,472
6	114,425	133,821
7	121,662	142,284
8	131,369	153,637
9	137,162	160,412
10	152,709	178,594
11	160,473	187,674
12	170,893	199,860
13	186,916	218,599
14	202,673	237,027
15	214,360	250,695
16	235,480	275,395
17	249,363	291,631
18	267,430	312,760
19	284,976	333,281
20	303,090	354,465
21	327,335	382,820
22	351,583	411,178
23	375,833	439,538
24	400,081	467,896
25	424,326	496,251

1 ŞUBAT 2012 ÖNCESİ AYLIK ALANLAR

31 VE YUKARI